

《单词百科:Backtrace是什么意思?Backtrace怎么发音?Backtrace的解释和用法》

英语单词Backtrace是什么意思?Backtrace怎么读?Backtrace怎么发音?简答网为您整理了Backtrace的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Backtrace怎么读

Backtrace的读音: ['bæktreɪs]

Backtrace的意思

1、[计] 回溯;

Backtrace的双语例句

1、The preceding part of the error message shows the context where the exception happened, in the form of a stack backtrace.

错误信息的前半部分以堆栈的形式列出异常发生的位置。

2、Wilson added these wicked colored backtraces that enable you to quickly pick out the ultimate failure line and some significant points in the backtrace.

Wilson添加了那些彩色的回溯跟踪（backtrace），它能够让你快速找到最终出错的那行代码，同时还有其它一些重要的回溯跟踪的功能。

3、Can you backtrace it to a physical location?

你可以追查它的服务器物理地址吗？

4、Introducing the Backtracking Strategy into the process of genetic evolution, playing effect on the population artificially by setting of Backtrace Checkpoint Sequence (BCS), the algorithm ameliorates crudely convergence.

在遗传进化过程中引入回溯机制，设立回溯检查点序列，以此为依据人为地对种群施加一定的影响，改善了遗传算法中未成熟收敛的难题。

5、In Chapter 3, we discuss the model and algorithm of the generation bidding, and put forward a backtrace algorithm;

第三章讨论了发电竞价的模型和算法，提出了以报价灵敏度决定机组开机时长的方法，并给出了一种回溯算法及数值结果；

6、In some cases, it is not possible to create a backtrace with the KDE Crash Dialog.

在某些情况下，不可能建立一个KDE当机对话框的回溯。

7、We can take this further: the following code removes two routines from the backtrace.

我们可以做得更深入：以下程序代码从倒推过程中拿掉了二个项目。

8、This paper explores bidding algorithm considering the unit commitment constraints for electricity markets, puts forward the method of determining the operation time of unit commitment by price sensitivity, and proposes the backtrace algorithm.

本文对电力市场中竞价算法进行了研究，提出了以报价灵敏度决定机组开机时长的方法，并给出了一种有效算法；

9、In general it contains a stack backtrace listing source lines; however, it will not display lines read from standard input.

通常在堆栈中列出了源代码行，然而，来自标准输入的源码不会显示出来。

10、The "backtrace" work mentioned above also enables a feature called "dynopt" which uses information from JRuby's interpreter to turn dynamic calls into direct static Java calls at compile time.

上面提到的“回溯”方面的工作还让一个名为“dynopt”的特性成为可能，它可以在编译时使用JRuby解释器的信息将动态调用转为直接的静态Java调用。

11、You can also expand an entry in a backtrace click the little right arrow to the left of the name to see the values of the function's formal arguments.

还可以展开跟踪中的条目（单击名称左边的向右小箭头），查看函数的形式参数的值。

12、Don't forget also to check the system man pages for individual functions like backtrace(), backtrace_symbols(), signal(), abort(), and pthread_exit().

此外，不要忘记参阅个别函数的系统手册，比如backtrace ()、backtrace_symbols ()、signal ()、abort () 和pthread exit () 等。

13、The frameCount argument specifies the number of frames to omit from the backtrace. (The default is1).

frameCount参数指定回溯时跳过的帧数（默认为1）。

14、Sometimes, you need to install more than one debug package to get a good backtrace.

有时候，你需要安装一个以上的除错套件，才能获得良好的回溯。

15、Lines from the backtrace as they make it harder to read.

不要只有一行或两行，因为会增加阅读上的困难。

16、Backtrace (frameCount)& Copy the snapshot of the current call stack into a LzBacktrace object, which can then be printed or inspected.

backtrace (frameCount) &将当前调用栈的快照复制到一个LzBacktrace对象中，之后便可以打印或查看该对象。

17、If a function is called from many places, use the stack backtrace to determine the specific calling sequence.

如果在许多地方调用了一个函数，可以使用堆栈跟踪检查调用序列。

18、Realization of Computer Skill Test Based on Twice Backtrace Algorithm

基于二次回溯算法的计算机技能考试实现技术

以上是简答网为您整理的Backtrace怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于Backtrace

的用法、Backtrace的释义、

Backtrace的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Backtrace>

